
 

 

 

 

 

 

 

Den Helder, 3 augustus 2022 

 

Vragen Samen Actief sr over de nieuwbouw binnenstad Den Helder. 
 

Gedurende de voorgaande raadsperiode heeft Samen Actief sr diverse malen aangegeven dat de 

verdwijning van parkeerplaatsen aan het Bernhardplein ten koste zou gaan van commercie in de 

binnenstad. Het verminderen van de plaatsen zou naar onze mening kunnen inhouden dat potentiële 

bezoekers van onze stad hun heil gaan zoeken in bijvoorbeeld Schagen. 

 

Het omtoveren van het Bernhardplein in een park met alleen enkele parkeervakken voor het 

gezondheidscentrum zou volgens het artikel in het Noord Hollands Dagblad voldoende zijn. De 

gecreëerde parkeerruimte tussen de nieuwbouw en Halter Bellevue zou zorgen voor een groter 

aanbod. Ergo de nieuwe bewoners van de nieuw te bouwen huizen zullen het meerendeel van die 

plaatsen innemen. Slachtoffer worden de bewoners aan het Bernhardplein en vooral zij die een 

gehandicapten parkeerplaats hebben. 

 

Samen Actief is niet tegen de nieuwbouw en het opwaarderen van de binnenstad, maar heeft toch 

problemen met het rigoureus schrappen van parkeerplaatsen en dan vooral voor hen die hier min of 

meer van afhankelijk zijn.  De opmerking dat men dan maar verderop een plaatsje moet zoeken is 

niet juist. Veelal worden gehandicapten kaarten afgegeven aan inwoners die aan rolstoel gekluisterd 

zijn dan wel een andere ernstige motorische beperking hebben. Zij hebben baat bij een plaats dicht 

bij huis. 

 

Daarom willen wij graag de volgende vragen stellen; 

 

1. Klopt het dat er veel parkeerplaatsen verdwijnen aan het Bernhardplein zodat deze kan worden 

getransformeerd tot een nieuw deel van het stadspark en er alleen enkele plaatsen overblijven 

ten behoeve van het gezondheidscentrum? 

2. Heeft het college hier meegewogen dat deze plaatsen voor het gezondheidscentrum met aan 

zekerheid grenzende waarschijnlijkheid gewoon door bezoekers van het centrum zullen worden 

benut? Dat dus handhaving onmogelijk is wanneer de plaatsen alleen bestemd worden voor 

bezoek aan het aangrenzend centrum. 

3. Ia het college zich bewust dat de parkeerplaatsen tussen nieuwbouw en Halter Bellevue vooral 

gebruikt zullen gaan worden voor bewoners van de nieuwbouw en de bezoeker van het centrum 

daar slechts sporadisch een plek zou kunnen vinden? 

4. Heeft het college meegewogen dat de bewoners van de appartementen aan het Bernhardplein 

op deze wijze hun gewone, maar ook gehandicapten parkeerplaatsen kwijtraken en zij moeten 

gaan zoeken naar een plekje en dus mogelijk een grotere afstand dan nu af moeten leggen? Iets 

wat vooral voor inwoners die slecht ter been of kortademig zijn een belemmering op kan 

leveren. 

5. Is men het met ons eens dat het in principe verminderen van de parkeermogelijkheden direct in 

de binnenstad zal zorgen voor een zwaardere belasting in de aanpalende wijken? 

 

 

Nogmaals, Samen Actief is niet gekant tegen het aanpakken van de binnenstad om zo een mooi en 

representatief visitekaartje voor onze gemeente te krijgen. Echter de manier waarop werpt toch 

vragen van diverse aard op die door ons stuk voor stuk zullen worden gesteld. 

 



 

 

Het college wordt verzocht de antwoorden niet alleen aan raad en commissie bekend te stellen, 

maar zeker en vooral aan de inwoner van Den Helder. 

 

M. Vermooten 

Samen Actief sr. 


